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Vragen van het lid Van Miltenburg
(VVD) aan de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over de steunaanvraag van de
rechtsopvolgers van Meavita bij de
Nederlandse Zorgautoriteit (NZa).
(Ingezonden 25 september 2009)

1
Kent u het artikel «Steunaanvraag
voormalig Meavita is 48 miljoen»?1

2
Kunt u bevestigen dat er in augustus
jl. inderdaad een steunaanvraag is
gedaan door de rechtsopvolgers van
Meavita; de Haagse Woon- en
Wijkzorg en Thuiszorg Groningen?

3
Kunt u aangeven waar de € 5 miljoen
voor Den Haag en ruim € 4 miljoen
voor Groningen zogenaamde
«beredderingskosten» aan wordt
besteed, omdat in het artikel staat dat
deze kosten niet worden gebruikt om
oude schulden af te lossen?

4
Is het waar dat er bij de Haagse
rechtsopvolger van Meavita 4
interimmanagers aan de slag zijn die
elk € 48.000 per maand kosten? Zo ja,
kunt u aangeven wat u een redelijke
vergoeding vindt voor een
interimmanager?

5
Hoe beoordeelt u de aanvraag voor
staatssteun als er sprake is van
interimmanagers die zoveel kosten?

6
Is de Groningse situatie op het punt
van interimmanagement
vergelijkbaar met de Haagse situatie?
Van welk geld betalen beide
organisaties op dit moment hun
rekeningen? Zijn er door u
toezeggingen gedaan, vooruitlopend
op de beslissing van de NZa over de
steunverlening?

7
Gelden de aanbevelingen uit het
NZa-rapport «Steunverlening
zorginstellingen» al voor nieuwe
aanvragen zoals deze?

1 Zorgvisie, 20 augustus 2009
http://www.zorgvisie.nl/nieuws/nieuwsoverzicht/
nieuwsartikel/Steunaanvraag-voormalig-Meavita-
is-48-miljoen.htm
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